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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo  

dne 12. prosince 2023 od 15:30 hodin v kulturním domě v Jeřišně. 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 20  obcí, tj. 68,96 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Prezentace společnosti Demcak s.r.o.  

4) Schválení rozpočtu SVOP pro rok 2024 

5) Schválení střednědobého výhledu na období 2025 - 2028 

6) Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví 

7) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP – analýza produkce odpadů, rozpočet… 

8) Různé  

9) Diskuse 

10) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin a poděkoval paní Vaňkové za uspořádání Valné hromady 

v Jeřišně. Paní Vaňková též přítomné zástupce členských obcí přivítala. 

 

Pan Starý přítomné seznámil s navrženým programem a informoval, že na dnešním setkání valné 

hromady dojde ke změně v bodu jednání č. 3. Místo původně avizované prezentaci paní Mgr. 

Jaromíry Valehrachové, Ph.D. na téma Komunitní energetika bude prezentace společnosti 

Demcak s.r.o. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl 

hlasovat o schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 

12. 12. 2023 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 18:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

 

Pro: 20 Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišna 

 

Usnesení 19:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 

 

Pro: 20   Proti: 0   Zdržel: 0 



2 

 

 

3. Prezentace společnosti Demcak s.r.o. 

V rámci tohoto bodu, zástupce společnosti Demcak s.r.o., představil nabídku jejich firmy a 

možnosti spolupráce. Firma se zabývá chytrým systémem řízení a monitorováním obce.  
 
4. Schválení rozpočtu SVOP pro rok 2024 

Členským obcím byl rozeslán návrh rozpočtu sestavený a schválený představenstvem. Pan Starý 

navrhl hlasovat o schválení rozpočtu SVOP pro rok 2024. 

 

Usnesení 20:  

Valná hromada schvaluje rozpočet pro rok 2024. 

 

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

5. Schválení střednědobého výhledu na období 2025 – 2028 

Členským obcím byl rozeslán návrh Střednědobého výhledu na období 2023 – 2024, sestavený a 

schválený představenstvem. Pan Starý navrhl hlasovat o schválení Střednědobého výhledu na 

období 2023 – 2024. 

 

Usnesení 21:  

Valná hromada schvaluje Střednědobý výhled na období 2023 – 2024. 

 

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

6. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví 

Předseda informoval o zápisu z dílčího přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví. 

Nebyly zjištěny žádné vady a nedostatky.  

 

Usnesení 22:  

Valná hromada bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření Svazku obcí 

Podoubraví.  

 

Pro: 20  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

7. Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – analýza produkce odpadů, 

rozpočet… 

Paní Zvolánková informovala o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. 

Vyhlášení výzvy je v plánu v první polovině ledna 2024, příjem žádostí od 31. 1. 2024. 

V současné době je připravena Analýza produkce odpadů, se kterou byli zástupci obcí 

seznámeni. Dle výzvy bude ještě upravena kapitola 6 a 7, tedy kritéria přijatelnosti projektu a 

způsobilé náklady. Celá analýza je nastavena tak, aby splnila podmínky dotace. 

Znám je i předpokládaný rozpočet. Další doplnění a požadavky mohou vyplynout z požadavků 

Státního fondu životního prostředí, které budeme znát až po vyhlášení výzvy. Kancelář SVOP 

s paní Ing. Hoškovou připraví žádost o stanovisko na Kraj Vysočina a další podklady pro 

přípravu žádosti o dotaci. Do projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí 

Podoubraví“ bude zapojeno 18 obcí. V rámci VZ předpokládáme, že bychom oslovili paní Mgr. 

Miroslavu Pilařovou, která s paní Hoškovou a Vendolským spolupracuje, abychom měli jistotu, 

že udělá vše podle podmínek fondu, aby VZ proběhla v souladu s pokyny poskytovatele dotace. 
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Veřejná zakázka bude v režimu otevřené nadlimitní řízení. V rámci realizace projektu budeme 

muset nastavit více žádostí o platbu tak, abychom to byli schopni profinancovat. Tyto žádosti o 

platbu pak navážeme na předmět podpory dle jednotlivých časových úseků dodávek jednotlivých 

částí projektu. Co se týče financování, tak to je komplet ex-post. Je nutné počítat s tím, že obce, 

které jsou zapojeny do projektu, budou muset poslat peníze za realizovaný projekt „předem“ na 

účet svazku. Veškerý předmět dotace pak bude v majetku SVOP po dobu udržitelnosti. SVOP s 

obcemi bude mít uzavřeny Smlouvy o výpůjčce. Kdo pořizuje kompostéry do domácností, tak si 

uzavře další smlouvu s domácností (vzor smlouvy poskytneme). Potom, po době udržitelnosti, 

vše přejde do majetku obcí.  Obcí, které do projektu nejsou zapojeny, se toto finančně nijak 

nedotkne.  

 

Usnesení 23:  

Valná hromada schvaluje Analýzu produkce odpadů pro projekt „Posílení separace odpadů 

v obcích Svazku obcí Podoubraví“, předpokládaný rozpočet akce, podání žádosti o dotaci na 

SFŽP ČR. Valná hromada je seznámena s podmínkami dotace a bere je na vědomí.  

 

Pro: 19   Proti: 0   Zdržel: 1 (Čečkovice) 

 

8. Různé 

a) Informace ze schůzky s AVE 

Předseda informoval o schůzce s firmou AVE, která proběhla v úterý 21. 11. 2023 ve Ždírci nad 

Doubravou. Od 1. listopadu 2023 běží zkušební provoz systému a porovnávají se data, jak se 

čipy načítají a postupně zpracovávají reporty ze systému. Plný provoz bude spuštěn od 1. 1. 

2024. Pan Venhauer se dotázal, zda budou moci jednotlivé obce nahlížet do systému online. 

V plánu to je, nahlížení bude možné, aktuálně je to v řešení. Pan Kozub navrhl otevřít téma 

společného řešení odpadové politiky v mikroregionu, možnosti společného překladiště, apod. 

Pan Venhauer zmínil zkušenosti v rámci odpadového hospodářství na Hlinecku a navrhl u nich 

návštěvu. Pan Kozub zmínil i možnou spolupráci s městem Chotěboř. Předseda uvedl, že obce 

z Podoubraví mají podepsané memorandum s AVE pro Opatovice. Uvedl, že spalovnu v Brně 

zamítli. V roce 2024 se toto téma opět otevře a zahájí se jednání, domluví se schůzka na 

Hlinecku.  

 

b) Terénní pečovatelská služba 

Zástupci obcí Ždírec n. D., Krucemburk a Chotěboř uvedli, že společně navštívili Velké 

Meziříčí, kde se od 1. 1. 2024 chystá pilotní projekt v rámci zajištění dostupnosti terénní 

pečovatelské služby ve všech obcích ORP Velké Meziřičí a zapojení obcí prvního typu do 

financování této služby i přes to, že jim zákon tuto povinnost neukládá. Zástupci obcí 

Podoubraví se shodli, že terénní pečovatelská služba v našem miktoregionu je dostatečná. Pan 

Venhauer zmínil, že kraj již neplánuje financování výstavby pečovatelských domů. Navrhl, aby 

např. MAS udělala projekt na zajištění terénní služby v malých obcích. Zmínil, že toto téma je 

potřeba také otevřít.   

 

c) Nefrologická ambulance  

Pan Kozub informoval o aktuální situaci v rámci ambulance nefrologie v Chotěboři. Sdružená 

ambulantní péče Vysočina s.r.o odeslala na VZP novou žádost na uzavření smlouvy na hrazené 

zdravotní služby, této žádosti bylo vyhověno a uzavře smlouvu na hrazené zdravotní služby.  
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d) Pokrytí telefonním signálem 

Pan Kozub zmínil, že řeší hodně stížností v obcích ohledně špatného pokrytí telefonním 

signálem.  

 

9. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 

 

10. Závěr 

Předsedající poděkoval paní Vaňkové za uspořádání této Valné hromady v Jeřišně a poděkoval 

přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 17:25 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

 

V Jeřišně 12. 12. 2023   Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


